
     

    

Motie “ Openbaar vervoer ”    

    

Van de leden Ralph van Hertum   en Eddy Heerschop 

 
   

Provinciale Staten in vergadering bijeen op 24 juni 2022   

  

Constaterende dat,  
 

- Het Zeeuwse openbaar vervoer sinds het uitbreken van de Corona-crisis ongeveer een vijfde 
van zijn reizigers verloren heeft. 

- Reizigers een alternatief vervoersmiddel hebben gevonden. 
- Buslijnen onder druk komen te staan door minder reizigers en het wegvallen van 

reizigersopbrengsten. 
- Het Rijk het Zeeuwse openbaar vervoer financieel is bijgesprongen.  

 
Zijn van mening dat,  

- Het openbaar vervoer in Zeeland niet door de ondergrens mag zakken. 
- Deze ondergrens is bereikt met het huidige vervoersaanbod. 
- Het Rijk het Zeeuwse openbaar vervoer verder moet ondersteunen. 

 
Roepen Gedeputeerde Staten op om,  

- Het Zeeuwse openbaar vervoer vanaf 1 januari 2023 niet af te schalen en het openbaar 
vervoer op een goed niveau te houden en de daarvoor benodigde stappen te ondernemen. 

 


